
 
 

Ishøj Boligselskab 

Afdeling 5402 

Referat fra Bestyrelsesmøde  
Samt gennemgang med Driftkontoret 27.03.23 

Dato: 26.03.23 og 27.03.23 

Tid: 11.00 
 

Mødte til bestyrelsesmøde: fmd. Lynn, næst. Fmd. John og Johnny 

Afmeldte: Susanne 

Mødte til gennemgang: Fra Søvejhuse: Johnny 

Fra Driftkontoret:Ronny og René 

Pkt.:       Referat: 
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Bestyrelsen har haft møde omkring 
de grønne arealer. 
Der er gået en runde for at kigge på 
hvad der skal laves, og hvad vi kunne 
ønske os. 
  
De grønne arealer omkring søvej 12 -
14, samt 16-18 trænger til en kærlig 
hånd. Der skal nivelleres, samt sås 
græs og eventuelt markblomster. 
Der skal også kigges på græsset de 
andre steder, om der behøves at 
sås der hvor der er huller i 
græsplænen. 



Stativerne til hunde-hømhømmerne 
skal fjernes, da vi ikke ønsker 
at “invitere” til hundeluftning på vore 
grønne arealer. Der er et problem at 
der ved ishøj søvej 82/84 bliver luftet 
hunde, også op ad hegnet til 
boligerne. Dette er hundeejere også 
fra andre boliger end søvejhuse. 
  
Ved to af enderækkehusene skal der 
fjernes hække der går op 
ad parkering og hegn, da der ikke er 
muligt at vedligeholde hegnene. 
  
Ved tilsyn af hække ud mod 
gade/parkeringsplads ses der flere 
planter der er angrebet af svamp. 
Vi må se i sommer hvordan det 
kommer til at se ud, så må der 
eventuelt tages med 
til Afdelingsmødet til September, om 
der skal plantes nye hække, eller 
eventuelt findes andre løsninger. 
  
Der skal sås græs ved endestykket 
der ligger ved busholdepladsen og 
skralderommet. Buske er allerede 
fjernet, men der er behov for at 
fræses og sås græs. Der er lagt penge 
til sides for at lægge nye fliser, her er 
det talt om at der skal lægges 3 fliser i 
bredden, i stedet for kun 2 som det 
ligger nu. 
  
I indhakket ved 68/66 og 
72/70 kunne vi ønske et bed, 
eventuelt et surbundsbed med 
rhododendron. Det er nemt og holde, 
samt det er grønt hele året. 
  



Træ og busk ved søvej 82 er fjernet. 
Træet er i første omgang skåret så 
det flugter med hegnet. 
Endehegnene skal på et tidspunkt 
tilses, da de ikke er vedligeholdt. 
Bestyrelsen vil også følge op på hvem 
der skal stå for vedligeholdelsen af 
indvendig hegn for enderækkehusene 
(3 stk.) 
  
Bestyrelsen har fra sidste 
afdelingsmøde (2022) fået 
tilsagn til at anvende 50.000 kr. til de 
grønne områder, og vi må se hvor 
langt vi kommer for det beløb. 
Herefter vil bestyrelsen kigge på hvad 
vi mangler/ ønsker. Der skal et punkt 
på afdelingsmøde 2023 omkring de 
grønne arealer for at høre beboernes 
ønsker til yderligere tiltag. 
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